

6. Epistolar

Postskriptum von August Hermann Francke zum Brief von Joachim Lange an Hermann Schröder.

Francke, August Hermann

Halle (Saale), 05.10.1722

Nutzungsbedingungen

Die Digitalisate des Francke-Portals sind urheberrechtlich geschützt. Sie dürfen für wissenschaftliche und private Zwecke heruntergeladen und ausgedruckt werden. Vorhandene Herkunftsbezeichnungen dürfen dabei nicht entfernt werden.

Eine kommerzielle oder institutionelle Nutzung oder Veröffentlichung dieser Inhalte ist ohne vorheriges schriftliches Einverständnis des Studienzentrums August Hermann Francke der Franckeschen Stiftungen nicht gestattet, das ggf. auf weitere Institutionen als Rechteinhaber verweist. Für die Veröffentlichung der Digitalisate können gemäß der Gebührenordnung der Franckeschen Stiftungen Entgelte erhoben werden.

Zur Erteilung einer Veröffentlichungsgenehmigung wenden Sie sich bitte an die Leiterin des Studienzentrums, Frau Dr. Britta Klosterberg, Franckeplatz 1, Haus 22-24, 06110 Halle (studienzentrum@francke-halle.de)

Terms of use

All digital documents of the Francke-Portal are protected by copyright. They may be downloaded and printed only for non-commercial educational, research and private purposes. Attached provenance marks may not be removed.

Commercial or institutional use or publication of these digital documents in printed or digital form is not allowed without obtaining prior written permission by the Study Center August Hermann Francke of the Francke Foundations which can refer to other institutions as right holders. If digital documents are published, the Study Center is entitled to charge a fee in accordance with the scale of charges of the Francke Foundations.

For reproduction requests and permissions, please contact the head of the Study Center, Frau Dr. Britta Klosterberg, Franckeplatz 1, Haus 22-24, 06110 Halle (studienzentrum@francke-halle.de)

urn:nbn:de:gbv:ha33-1-22656

in rem militarium, si recte memi,
collegio, esse virum mei nominis egre,
Langium: cui ut nomine meo salu,
dicas plurimam, Te, Vir venerande,
etiam atq. etiam rogo. Salutabis quoq.
nostro communi nomine et affectu reli,
Deo fideles probatoz, in primis eos,
quos inter venerandos verbi ministros
secum in Domino coniunctos esse fori,
id. Perfundat vos Deus omnes ac fin,
alos fecundissimo sua gratia rore,
et eo etiam, qui vos nostrum in precibus
suis servet memores. Vale vir optime,
Domino!

Admodum reuerendi et fraterni no,
minis Tui cultor sincerus
Hal. die V. octob. 1722. Lange.

Vir maxime Reuerende! Quae ad litteras
tuas exoptatissimas dilectiss. Collega D.
Langius respondit, prorsus ex mente mea
scripta sunt, alias autem etiam seorsum
tibi respondebo. Interim candidissimo
Vreechio quotidie suggero, quae vobis
ex ore meo scribat, ut se factum pol,
licitu est. Nos omnes, quibus res Domini
care hic est, ex vestro ardore noscapi,
mus ignes. Salutant gener, Freylinghu-
ius, et filius, iisdem adibus necum uten-
tes et mecum gratia ac spiritus exun-
tantissimam mensuram Tibi apprecian-
ter.

Aug. Hermann Francke.